
Protokół Nr XXVII/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 15 czerwca  2022r.             

w   Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1300 do godz. 1425. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny był radny Mirosław

Jan Angielczyk, spóźnili się radni Paweł Kowalczyk i Jan Żeruń.

W sesji uczestniczyli również:

1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Krzysztof Filipowicz Komendant Powiatowy Policji w Siemiatyczach

4. Sylwester Uściniak Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach  

5. Andrzej Szewczuk Dyrektor SP ZOZ w Siemiatyczach

6. Teresa Kłopotowska Główny Księgowy Starostwa Powiatowego

7. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXVII sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego 

Rady, Panią Skarbnik Walentynę Kwiatkowską, Panią Sekretarz Agatę Androsiuk. Przewodniczący 

Rady powitał Pana Krzysztofa Filipowicza Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach, 

Sylwestra Uściniaka Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach, 

Pana Andrzeja Szewczuka Dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach, Panią Teresę Kłopotowską 

Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego, Panią Agnieszkę Bolewską Iwaniuk z Katolickiego

Radia Podlasie oraz Panią  Elżbietę Malinowską inspektora ds Obsługi Rady i Pana Piotra 

Pietrasiuka – informatyka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

W związku z tym, że propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący 

Rady stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z porządkiem obrad 

przesłanym państwu radnym wraz z zaproszeniami na dzisiejszą sesję. 

Porządek obrad XXVII sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad
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2. Przyjecie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

5. Sprawozdanie z funkcjonowania ochrony przeciwpożarowej na szczeblu powiatu 

siemiatyckiego oraz funkcjonowania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Siemiatyczach w 2021r.

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w Siemiatyczach w 2021r.

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2021r.

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z  organizacjami 

pozarządowymi w 2021r.

9. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu siemiatyckiego za 2021r.

a/ debata nad raportem o stanie powiatu

b/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

    Siemiatyckiego

      10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

 finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

 Siemiatyckiego za 2021r.

a/ odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

               Powiatu Siemiatyckiego za 2021r.

b/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez

    Zarząd Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu

    za 2021r.

c/ podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

       ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2021r.

      11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

 Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2021r.

a/ przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi

    Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2021r.

b/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej

    wniosku Komisji Rewizyjnej

c/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu

    Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2021r.

    12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 
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2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej

d) oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach

e) odwołania Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego w związku z przejściem na emeryturę

f) powołania z dniem 29 lipca 2022r. Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego

     13. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

     14. Zamknięcie obrad 

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXVI sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 14 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Na 

poprzedniej sesji w dniu 4 maja 2022 roku podjętych zostało 5 uchwał w następujących sprawach:

1. Uchwała w sprawie zmian w Uchwale Rady Powiatu Siemiatyckiego w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

2. Uchwała w sprawie zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2022 

3. Uchwała w sprawie partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Siemiatyckim a Powiatem 

Czerwonogradzkim w Ukrainie

4. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Czerwonogradzkiego w Ukrainie

5. Uchwała w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach.

Wszystkie uchwały zostały przesłane do organów nadzoru w trybie i na zasadach określonych w 

ustawie o samorządzie powiatowym. Na dzień dzisiejszy w stosunku do żadnej z uchwał organ 

nadzoru nie stwierdził naruszenia przepisów prawa lub innych wad powodujących ich nieważność.

Uchwała w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 

grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok została 

przekazana do Wydziału Finansowo Budżetowego do realizacji w toku bieżącej pracy. 
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W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń podczas których zajmował się 

między innymi problematyką związaną z gospodarką finansową powiatu i jednostek 

organizacyjnych. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek, które będą wprowadzone jako zmiany do budżetu powiatu.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

1. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Drohiczynie o wsparcie finansowe przygotowania 

drużyny sportowo – pożarniczej do udziału w XVII Międzynarodowych Zawodach Sportowo 

– Pożarniczych organizowanych w Słowienii – wniosek został rozpatrzony pozytywnie

2. Wniosek Stowarzyszenia LGD Tygiel Doliny Bugu o ufundowanie nagród laureatom 

konkursu „Kulinarny ziołowy przysmak”  Nadbużańskiego Festiwalu Smaków – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie

3. Wniosek Wojewódzkiego Związku Hodowców Koni w Białymstoku o ufundowanie nagród 

wystawcom z terenu Powiatu Siemiatyckiego biorącym udział w Ogólnopolskim 

Czempionacie Koni Sokółskich – wniosek rozpatrzony pozytywnie

4. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wynajem w 

formie przetargu ustnego nieograniczonego części powierzchni użytkowej budynku szkoły z

przeznaczeniem na umieszczenie automatu vendingowego - wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

5. Wniosek Gminy Drohiczyn o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością o nr 588 

położoną w Narojkach w Gminie Drohiczyn w związku z realizacją inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa dróg gminnych Narojki – Sady – Sytki na terenie Gminy Drohiczyn – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie 

6. Wniosek Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Szepietowie o ufundowanie 

nagród hodowcom biorącym udział w Regionalnej Wystawie Zwierząt Hodowlanych w 

Szepietowie – wniosek rozpatrzony negatywnie.

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się ze skonsolidowanym bilansem Powiatu Siemiatyckiego za 

2021 rok, raportem o stanie powiatu za 2021 rok, sprawozdaniem z realizacji powiatowego 

programu działania na rzecz osób niepełnosprawnych z terenu Powiatu Siemiatyckiego  w 2021 

roku przedłożonym przez kierownika PCPR w Siemiatyczach,  raportem o sytuacji ekonomiczno – 

finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach za 2021 rok oraz informacją o wynikach konkursu na 

stanowisko dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął uchwały w następujących sprawach: 

1. ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze środków Funduszu 

Pomocy na 2022 rok

2. podjęcie uchwały o współpracy z powiatem Czerwonogradzkim w Ukrainie
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3. dokonania darowizny rzeczowej na rzecz Powiatu Czerwonogradzkiego w Ukrainie 

4. wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 3 miesięcy nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Siemiatyckiego 

5. powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia konkursu na dyrektora Powiatowej 

Poradni Psychologiczno Pedagogicznej w Siemiatyczach

6. powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach

7. powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach 

8. w sprawie zatrudnienia kierownika PCPR w Siemiatyczach

9. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

10. w spawie upoważnienia dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno Pedagogicznej w 

Siemiatyczach do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu

Powiatu Siemiatyckiego w ramach realizacji zadań z zakresu administracji rządowej 

wynikających z programu kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem”

11. wyrażenia opinii do wniosku o wydanie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej pod 

nazwą „Budowa drogi ekspresowej S 19 na odcinku węzeł Boćki – Malewice”

12. zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ w Siemiatyczach za 2021 rok

13. oceny planu finansowego SP ZOZ w Siemiatyczach na 2022 rok

14. oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, kosztach i 

wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc kwiecień 2022 roku

15. zatwierdzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkól w 

Siemiatyczach 

16. zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach

17. zatwierdzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno 

Pedagogicznej w Siemiatyczach 

18. wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych na terenie 

powiatu hajnowskiego

19. w sprawie zwolnienia dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w związku z wnioskiem pana 

Jana Samojluka o rozwiązanie umowy o pracę za porozumieniem stron

20. ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach

21. przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego 

z  organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3  ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok

22. przyznania nagrody rocznej dyrektorowi SP ZOZ w Siemiatyczach
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23. w sprawie zatrudnienia dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach

24. w sprawie składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych 

25. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w 

Siemiatyczach 

26. w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach 

27. w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach

28. w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno 

Pedagogicznej w Siemiatyczach 

29. w sprawie poinformowania wójta Gminy Milejczyce o zamiarze podjęcia uchwały przez 

Radę Powiatu Siemiatyckiego w sprawie pozbawienie dróg kategorii dróg powiatowych

30. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa zastępcy dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 

Siemiatyczach

31. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych na 

terenie Gminy Siemiatycze.

Dziękuję bardzo.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania do przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania starosty nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do pkt 5 porządku obrad: Sprawozdanie 

z   funkcjonowania ochrony przeciwpożarowej na szczeblu powiatu siemiatyckiego oraz 

funkcjonowania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach w 2021 roku 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że Państwo radni otrzymali pisemną 

informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, informacja ta przedstawiona 

została również na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją,  czy w związku z tym 

istnieje potrzeba omówienia przedłożonej informacji, czy ze strony państwa radnych są pytania lub 

uwagi? 

Pytania do informacji nie zostały zgłoszone.

P – kt 6. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 6 porządku obrad: 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w  Siemiatyczach w 2021 roku

Przewodniczący Rady przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemną informację w tej sprawie,

również na wspólnym posiedzeniu komisji gościliśmy Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji 

w Siemiatyczach, który udzielił wyczerpujących wyjaśnień , czy w związku z tym państwo radni 

mają pytania lub potrzebne są dodatkowe informacje? 
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Pytania do informacji nie zostały zgłoszone.

P – kt 7.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 7 porządku obrad 

dzisiejszej sesji: Informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w roku 

2021

Przewodniczący Rady przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemną informację 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Siemiatyczach. Pani Inspektor Jadwiga 

Hackiewicz gościła na posiedzeniu komisji, gdzie udzieliła wyczerpujących wyjaśnień, czy w 

związku z tym państwo radni mają pytania do przedłożonej informacji?

Pytania do informacji nie zostały zgłoszone.

P – kt 8.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt  8  porządku 

obrad: „Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z  organizacjami 

pozarządowymi w 2021r.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemne 

sprawozdanie w tej sprawie, czy w związku z tym istnieje potrzeba omówienia przedstawionego 

dokumentu? Czy  państwo radni mają pytania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 9.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 9 porządku obrad: 

„Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Siemiatyckiego za 2021 rok”

Głos zabrał Starosta Marek Bobel: „    Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,

W imieniu Zarządu Powiatu Siemiatyckiego z satysfakcją przekazałem Państwu Raport o stanie 

Powiatu Siemiatyckiego za 2021 rok. W raporcie przedstawione zostały kluczowe aspekty 

składające się na współczesne oblicze Powiatu, jego otwartość i dynamiczny rozwój. 

Przygotowany materiał oprócz sprawozdania z realizacji wieloletnich i rocznych programów, 

strategii oraz uchwał Rady Powiatu Siemiatyckiego wskazał na szeroki kontekst realizowanych 

zadań, będąc jednocześnie kompendium wiedzy o podejmowanych w 2021 r. działaniach w 

powiecie siemiatyckim.

Dobrym zwyczajem kontynuowanym w 2021 roku były spotkania przedstawicieli Zarządu Powiatu i

Rady Powiatu Siemiatyckiego z włodarzami gmin powiatu siemiatyckiego oraz przedstawicielami 

rad poszczególnych gmin. Spotkania były okazją do omówienia bieżących problemów nurtujących 

samorządy i szukania wspólnych rozwiązań. Narady sprzyjały wypracowaniu wspólnych kierunków

działania na obszarze powiatu, typowaniu priorytetów w działaniu oraz monitorowaniu sytuacji 

pandemicznej na terenie powiatu.

Dzięki współpracy i partycypowaniu przez gminy w kosztach inwestycji, osiągnięto efekty na 
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płaszczyźnie poprawy infrastruktury drogowej. Powiat siemiatycki otrzymał z budżetów gmin 

łącznie ponad milion siedemset tysięcy złotych dotacji na realizację zadań za kwotę ponad siedmiu

milionów złotych. Wśród najważniejszych inwestycji drogowych w 2021 r. należy wymienić:

1)      opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1711B na 

odcinku Drohiczyn - Smarklice wraz z przebudową obiektu mostowego;

2)      opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1705B 

Dołubowo – Smolugi;

3)      przebudowa drogi powiatowej nr 1754B ul. Słowiczyńska w Siemiatyczach odcinek drogi 

o długości 3,211 km – zadanie kontynuowana w 2022 r.;

4)      przebudowa drogi powiatowej nr 2094B Perlejewo – Leszczka Duża – odcinek o długości

4,571 km– zadanie kontynuowane w 2022 r.;

5)      rozbudowa drogi powiatowej nr 1718B odc. Kłopoty Patry – Wiercień Duży odcinek drogi 

o długości 3,125 km: – zadanie zakończone w 2021 r.

6)      opracowanie dokumentacji projektowej w ramach projektu: „Budowa przeprawy mostowej

przez rz. Bug wraz z drogami dojazdowymi łączącymi drogę gminną nr 390303W w m. 

Krzemień Wieś, gmina Jabłonna Lacka, powiat sokołowski, województwo mazowieckie z 

drogą powiatową nr 1728B w m. Granne, gmina Perlejewo, powiat siemiatycki, 

województwo podlaskie”;

7)      remont nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej nr 1710B Kłopoty Stanisławy – 

Makarki – Grodzisk długość odcinka – 4,150 km;

8)      przebudowy drogi powiatowej nr 1710B, w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych 

na ulicach 3 Maja i Bartosza Głowackiego w Siemiatyczach – projekt zrealizowany bez 

dotacji miasta Siemiatycze.

W 2021 roku zrealizowano wiele przedsięwzięć w zakresie infrastruktury społecznej. W 

powiatowych placówkach edukacyjnych wykonano projekty, dzięki którym uczniowie mogli rozwijać

kompetencje i zdobywać doświadczenie w różnych płaszczyznach zawodowych, a placówki 

pozyskiwały nowe wyposażenie. 

Szerokim wsparciem Powiatowy Urząd Pracy, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna obejmowała rodziny, osoby starsze i wymagające opieki, dzieci, 

niepełnosprawnych i osoby bezrobotne. W tym zakresie realizowano zadania ustawowe i podjętą 

przez Wysoką Radę strategię rozwiązywania problemów społecznych i inne wieloletnie programy 

powiatowe oraz projekty współfinansowane ze środków zewnętrznych. 

Miniony rok, to również czas zakończenia największej inwestycji w szpitalu powiatowym od czasu 
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jego powstania. Zakończyliśmy projekt „Rozbudowy, przebudowy i zmiany sposobu użytkowania 

istniejącego budynku SP ZOZ w Siemiatyczach” o łącznej wartości ok. 11 milionów złotych. 

W nowo oddanej do użytku części budynku znajdują się m.in. nowoczesne sale operacyjne, 

pracownie tomografii komputerowej i rezonansu magnetycznego, pracownie endoskopii, sale cięć 

cesarskich, szpitalna sterylizatornia wyposażona w nowoczesny sprzęt, przychodnie 

specjalistyczne, nowa rejestracja pacjentów i docelowo ma być uruchomiona nowa przychodnia 

rodzinna – POZ.

Na poprawę jakości usług medycznych, a tym samym poziomu zdrowia mieszkańców powiatu 

niewątpliwie wpłynie zakupiony nowy sprzęt: tomograf komputerowy, rezonans medyczny, nosze 

Clinic Extero Standard na wyposażenie karetki,  trzy Rejestratory Holterowskie i Rejestrator 

OSCAR2 na wyposażenie pracowni EKG, ssak elektryczny jezdny z wyposażeniem, aparat EKG, 

myjnia chirurgiczna dwustanowiskowa, ssak Vario + wózek mały, zabudowa myjni endoskopów, 

trzy koncentratory tlenu oraz wyposażenie Centralnej Sterylizatorni.

Rok 2021 był rokiem trudnym ze względu na pandemię Covid -19 szerzącą się na całym świecie. 

Mimo licznych ograniczeń w funkcjonowaniu urzędu zawsze na pierwszym miejscu stawialiśmy 

dobro petentów. Tysiące wniosków, które w różnych sprawach złożono do starostwa, pracownicy 

rozpatrywali bez zbędnej zwłoki. Był to czas sprawdzianu dla samorządu, z którego myślę 

wyszliśmy silniejsi.

Przedstawione w Raporcie o stanie powiatu siemiatyckiego, zrealizowane przez Zarząd plany i 

programy są odzwierciedleniem kierunków rozwoju wskazanych przez Radę Powiatu 

Siemiatyckiego. Raport zawiera najważniejsze działania podejmowane przez Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego przy udziale organu stanowiącego, komendantów służb, dyrektorów i kierowników 

oraz pracowników podległych jednostek, pracowników starostwa oraz mieszkańców powiatu. 

Wszyscy wymienieni mają wpływ na realizację zadań, których celem jest zrównoważony rozwój 

powiatu i poprawa życia jego mieszkańców. Z tego miejsca, w imieniu własnym i  członków 

zarządu wszystkim serdecznie dziękuję za zaangażowanie i wysiłek włożony w codzienną pracę. 

Dziękuję bardzo.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował panu Staroście za przedstawienie 

raportu o stanie Powiatu Siemiatyckiego za 2021r. jednocześnie otworzył debatę  na raportem o 

stanie powiatu. Kto z państwa radnych chciałby zabrać głos?

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w debacie.

Przewodniczący Rady zamknął debatę nad raportem o stanie powiatu i poinformował o przejściu 

do podp/ b podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego 

głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że głosowało 15 radnych, uchwała podjęta została przy 14 

głosach „za”, 0 głosów „przeciw”,1 głosie „wstrzymującym się”.  Uchwała Nr  XXVII/205/22 – w 

załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował w imieniu własnym i w imieniu Zarządu za 

udzielenie wotum zaufania.

P – kt 10.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 10 porządku 

obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu  Siemiatyckiego za 2021r.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel: „Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych Zarząd Powiatu przedłożył Wysokiej Radzie:

 sprawozdanie roczne z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok,

 sprawozdanie finansowe  powiatu za 2021 rok,

 informację o stanie mienia,

z którymi to dokumentami wszyscy radni mieli możliwość zapoznać się i wyjaśnić ewentualne 

wątpliwości podczas posiedzeń poszczególnych komisji Rady odbytych przed dzisiejszą sesją.

Wymienione sprawozdania w sposób czytelny, zobrazowany zarówno w formie zestawień 

tabelarycznych jak i opisowej, przedstawiają wykonanie budżetu powiatu za 2021 rok oraz sytuację

majątkową i finansową powiatu na dzień 31 grudnia 2021 roku, zatem ograniczę się do krótkiego 

podsumowania.

Wysoka Rado! Na dzień 31 grudnia 2021 roku plan budżetu powiatu zamknął się kwotą 

65.453.522,66 zł po stronie dochodów oraz 68.453.522,66 zł po stronie wydatków, a więc zakładał 

deficyt budżetu w wysokości 3.000.000,00 zł planowany do pokrycia wolnymi środkami w kwocie 

2.075.364,81 zł oraz nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 924.635,19 zł.

Dochody wykonano w wysokości 62.648.463,35 zł, co stanowi 95,71% planu rocznego. Wydatki 

budżetowe zrealizowano na kwotę 59.084.406,32 zł, tj. w 86,31%. 

Bilansując rzeczywiste dochody osiągnięte w okresie sprawozdawczym z poniesionymi wydatkami 

należy stwierdzić, iż budżet roku 2021 zamknął się nadwyżką budżetową w wysokości 

3.564.057,03 zł, co stanowi wynik lepszy o kwotę 6.564.057,03 zł przy zakładanym deficycie w 

wysokości 3.000.000,00 zł. 

W 2021 roku do budżetu powiatu wpłynęły środki finansowe w kwocie 15.392.358,18 zł, z 

bezzwrotnych źródeł zewnętrznych na dofinansowanie zadań realizowanych przez powiat, co 

stanowi 24,57% wykonanych dochodów ogółem, z tego:
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1. środki europejskie i wkład krajowy na dofinansowanie realizowanych projektów – 

5.996.318,17 zł, z tego:

a/ PROW 2014-2020 – 1.220.409,98 zł:

1. projekt "Scalenia gruntów na obszarze Gminy Perlejewo” – 376.380,00 zł,

2. projekt "Scalanie gruntów obiektu „Osmola i inne"” – 844.029,98 zł,,

b/ RPO WP 2014-2020 – 3.227.759,77 zł, w tym:

 projekt „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób dorosłych 

zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.1 – II edycja” – 750.000,00 zł,

 projekt „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób dorosłych 

zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.2 – II edycja” – 400.000,00 zł, 

 projekt „Atrakcyjne szkolnictwo zawodowe w ZSR w Ostrożanach” – 943.839,36 zł,

 projekt „Kompleksowa modernizacja pracowni zawodowych w Powiecie Siemiatyckim” –

1.024.876,21 zł,

 projekt „ElektroIT” – 20.640,00 zł,

 projekt „Zagraniczna mobilność szansą na nowe kompetencje” – 19.474,20 zł,

 projekt „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa 

podlaskiego” – 68.930,00 zł,

c/ PO Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 – 1.332.372,15 zł, w tym:

 projekt „Rozwijamy nowe kompetencje w Europie!” – 216.075,60 zł,

 projekt „Grecka mobilność po kompetencje” – 124.154,00 zł,

 projekt „Europejski Technik” – 194.638,90 zł,

 projekt „Zdobywamy nowe umiejętności na zagranicznych praktykach” – 496.569,87 zł,

 projekt „Kultura jako kompetencja młodego Europejczyka” – 221.448,60 zł,

 projekt „Poznawania innych kultur kluczem do rozwoju uczniów” – 19.608,60 zł,

 projekt „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa 

personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów 

pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” – 59.876,58 zł,

d/ Program ERASMUS+ – 215.776,27 zł:

 projekt „Edukacja drogą do przyszłości”,

1. dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg przebudowy i remontów dróg 

powiatowych – 5.051.456,23 zł,

2. środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych – 1.800.000,00 zł,

3. środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 – 71.180,00 zł,

4. pomoc finansowa udzielona przez JST na dofinansowanie przebudowy i remontów dróg 

powiatowych oraz na modernizację budynku internatu w ZST w Czartajewie – 2.318.736,73
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zł,

5. środki z PFRON na realizację przez PDPS w Siemiatyczach zadań w ramach programu 

„Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 

kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” – 99.639,95 zł.

6. środki z Funduszu Leśnego na dofinansowanie sporządzenia uproszczonego planu 

urządzania lasów – 25.752,02 zł,

7. środki z Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na 

dofinansowanie zadania „Zakup samochodów pożarniczych oraz sprzętu specjalistycznego

na potrzeby KP PSP w Siemiatyczach” – 15.000,00 zł.

8. środki z WFOŚiGW na dofinansowanie przedsięwzięcia „Urządzanie i utrzymanie terenów 

zieleni przy ZST w Czartajewie” – 14.275,08 zł.

Jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne, zaplanowane w budżecie powiatu na 2021 rok w wysokości 

17.694.249,11 zł, wykonano je w kwocie 10.605.305,52 zł, tj. w 59,94%. W 2021 roku wydatki 

inwestycyjne stanowiły 17,95% ogólnej kwoty wykonanych wydatków.

Główne kierunki zrealizowanych w 2021 r. wydatków majątkowych na wartość 10.605.305,52 zł, to:

1. Przebudowa dróg powiatowych oraz opracowanie dokumentacji projektowych – 5.625.995,30 

zł.

2. Opracowanie dokumentacji projektowej zamiennej oraz modernizacja budynku internatu ZST w

Czartajewie – 2.090.980,91 zł.

3. Realizacja projektu „Kompleksowa modernizacja pracowni zawodowych w Powiecie 

Siemiatyckim” – 793.041,18 zł.

4. Opracowanie dokumentacji technicznej na budowę i przebudowę dróg dojazdowych do pól w 

ramach zagospodarowania poscaleniowego – 376.380,00 zł.

5. Wykonanie systemu nawadniającego na murawie stadionu lekkoatletycznego przy ZST w 

Czartajewie – 71.470,43 zł. 

6. Wymiana dwóch kotłów centralnego ogrzewania w kotłowni zasilającej obiekt szkoły, internatu i

hali sportowej w ZSR w Ostrożanach – 68.761,92 zł. 

7. Zakup zmywarki do stołówki szkolnej w Zespole Szkół w Siemiatyczach – 15.911,28 zł.

8. Zakup cyfrowego rejestratora rozmów na potrzeby KP PSP w Siemiatyczach – 30.000,00 zł.

9. Dotacja celowa udzielona na rzecz SP ZOZ w Siemiatyczach na zakończenie zadania 

Rozbudowa, przebudowa i częściowa zmiana sposobu użytkowania istniejącego budynku SP 

ZOZ w Siemiatyczach – 1.500.000,00 zł.

10. Wpłata na Fundusz Wsparcia Policji w kwocie 32.764,50 zł na dofinansowanie zakupu 

samochodu osobowego na potrzeby KPP w Siemiatyczach.

Panie Przewodniczący - Wysoka Rado!    Zarząd Powiatu realizując budżet 2021 roku w sposób 

prawidłowy gromadził dochody i realizował wydatki. Wydatkowanie środków budżetowych było 
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zgodne z kierunkami i zadaniami ustalonymi przez Radę. Przedstawione sprawozdanie rzetelnie 

odzwierciedla przebieg realizacji budżetu w 2021 roku i jest poprawne pod względem formalno-

rachunkowym, co zostało poparte pozytywną opinią Składu Orzekającego RIO w Białymstoku, 

która nie zawiera żadnych zastrzeżeń ani uwag do przedłożonego przez Zarząd sprawozdania (z 

treścią uchwały państwo radni zostali szczegółowo zapoznani na posiedzeniu Komisji przed 

dzisiejszą sesją Rady Powiatu).  

Biorąc powyższe pod uwagę w imieniu Zarządu Powiatu wnoszę o przyjęcie i zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

za 2021 rok.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej radnego Wiesława Klepackiego i odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2021r.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu radny Wiesław Klepacki, który 

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

za 2021r. - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za 2021r. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki, który odczytał 

Uchwałę Nr RIO.II-00321-10/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 1 kwietnia 2022r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok – kopia Uchwały 

stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do realizacji podp c/ 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2021r. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych zechce zabrać głos w tej

sprawie?

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2021r głosowało 14 radnych, 2 

wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, w tej chwili glosuje już

16 radnych, „za” oddanych zostało 14 głosów, wstrzymujących się – 2  głosy. Uchwała  Nr 

XXVII/206/22 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
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sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2021rok  stanowi załącznik do 

protokołu.

P – kt 11.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 11 porządku obrad

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi  Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2021r.

Przewodniczący Rady poinformował, że podp a/ dotyczy przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2021r. Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej radnego Wiesława Klepackiego.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki, który przedstawił 

wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2021

rok – wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do podp b/ i poprosił o  odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki odczytał Uchwałę Nr   RIO.II-

00322-15/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 9 

maja 2022r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu 

Siemiatyckiego wniosku o udzielenie Zarządowi Powiatu absolutorium za 2021 rok. Kopia Uchwały

stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do podp c/ podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z  tytułu wykonania

budżetu za 2021r.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos?

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi powiatu Siemiatyckiego absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2021r. głosowało 14 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że głosowało 16 radnych, 14 było „za”, 0 „przeciw”, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr  XXVII/207/22 – w   załączeniu do protokołu. Protokół 

głosowania jawnego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu

wykonania budżetu za 2021r. stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel w imieniu własnym oraz w imieniu Zarządu Powiatu Siemiatyckiego 

podziękował wszystkim państwu radnym za udzielone absolutorium.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował radnym za to, że widzą wysiłek 

Zarządu, Starosty, Wicestarosty,  pozostałych członków czyli pana Krzysztofa Andruszkiewicza, 

Pana Jana Markiewicza i Pana Jerzego Górskiego. Zarząd stara się, pozyskuje środki, szuka tych 
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środków wszędzie gdzie tylko można, nasz budżet zwiększa się widocznie z roku na rok. Jak 

widać i Komisja Rewizyjna i RIO w Białymstoku stwierdzili, że środki są wydawane prawidłowo. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował i pogratulował dla Zarządu.

P – kt 12.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że głosowało 16 radnych, uchwała podjęta została przy 16 

głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr  XXVII/208/22 w 

załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 1  głosie 

„wstrzymującym się”. Uchwała Nr XXVII/209/22 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na
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2022 rok  stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej głosowało 16 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0 głosów 'wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVII/210/22 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za podjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach  „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVII/211/22 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył odwołania Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego w           związku z 

przejściem na emeryturę.

Starosta Marek Bobel poinformował, że Pani Walentyna Kwiatkowska w styczniu złożyła wniosek,

aby z dniem 28 lipca przejść na emeryturę. Starosta poinformował, że namawiał Panią Skarbnik, 

aby jeszcze  z nami popracowała ale postanowiła że chce już odpocząć, czuje się zmęczona i 

chce się pobawić z wnukami. Przychodzi taki czas że każdy decyduje się na przejście na 

emeryturę, taka była wola Pani Skarbnik, Starosta zaznaczył że tą wolę szanuje w związku z tym 

żeby nie zwoływać specjalnej sesji w końcu lipca więc dziś na wniosek Pani Wali uczynimy ten 

gest i z dniem 28 lipca Pani Walentyna Kwiatkowska będzie już na emeryturze.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos?

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego w związku z 

przejściem na emeryturę głosowało 13 radnych, 3 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że głosowało 16 radnych, 13 było „za”, 3  wstrzymało się od 

głosu. Uchwała Nr XXVII/212/22 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  odwołania Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego w związku 

z przejściem na emeryturę stanowi załącznik do protokołu.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel który stwierdził, że wola Pani Skarbnik została uszanowana. 

Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował Skarbnik Walentynie Kwiatkowskiej za pracę na 

rzecz Powiatu Siemiatyckiego od początku powstania powiatu czyli od roku 1999 jednocześnie 

podkreślił, że współpraca ze Skarbnikiem takim, któremu ufa się w 100%-tach to jest praca 

komfortowa. Starosta stwierdził że ufał Pani Skarbnik przez cały okres odkąd tu jest jako 

Wicestarosta i jako Starosta. Pani Skarbnik zawsze była merytoryczna, doradziła, czasami krzywiła

się kiedy chcieliśmy za bardzo jeśli chodzi o inwestycje ale jakoś jak widać budżet nie jest 

zagrożony, jest pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. Starosta Marek Bobel w 

imieniu wszystkich serdecznie podziękował pani Skarbnik i wyraził nadzieję, że po 28 lipca będzie 

pani do nas często przychodzić z głosem doradczym, na kawę, etc. Starosta Marek Bobel w 

imieniu wszystkich podziękował Skarbnik Walentynie Kwiatkowskiej za 23 lata intensywnej pracy 

na stanowisku Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego. To trudne zadanie.  Starosta stwierdził że 

rozumie, że przychodzi taki okres że człowiek chce odpocząć jednocześnie życzył Skarbnik 

Walentynie Kwiatkowskiej wszystkiego dobrego w życiu prywatnym.

Starosta Marek Bobel wręczył Skarbnik Walentynie Kwiatkowskiej kwiaty oraz upominek od 

kierownictwa urzędu.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska, która stwierdziła, że kończąc swoją 

pracę na stanowisku Skarbnika Powiatu chciałaby podziękować Radzie Powiatu Siemiatyckiego, 

Panu Przewodniczącemu, Wiceprzewodniczącemu Rady, każdemu radnemu z osobna, Zarządowi,

Panu Staroście, Wicestaroście, członkom Zarządu za bardzo dobrą współpracę, za życzliwość, za 

docenienie jej pracy. Skarbnik Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że  w ciągu tych ponad 23 

lat pracy złożyła i wspólnie z państwem zrealizowała 24 budżety. Rozpoczynaliśmy od budżetu w 

1999 roku, który miał niespełna 18,5 mln zł. dzisiaj ten budżet to ponad 102 mln zł. Skarbnik 

Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że zostawia finanse powiatu w dobrej kondycji przy 

niedużym zadłużeniu, przy dużym potencjale inwestycyjnym. Skarbnik Walentyna Kwiatkowska 

życzyła dalszych sukcesów, realizacji kolejnych przedsięwzięć dla rozwoju powiatu jednocześnie 

wyraziła opinię, że mimo że kończy już pracę zawodową to sprawy powiatu będą jej nadal bliskie, 

będzie nadal dopingować Radę w działaniach dla dobra i rozwoju powiatu.

Starosta Marek Bobel poinformował, że za pośrednictwem wojewody wystąpił do Prezydenta RP 

o nadanie Pani Walentynie Kwiatkowskiej medalu za długoletnią służbę. Starosta wyraził opinię, że

odpowiedź będzie pozytywna bo pan wojewoda  zaakceptował, wniosek jest opracowywany w 
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Kancelarii Prezydenta. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski w imieniu Rady Powiatu serdecznie podziękował 

za współpracę, współpraca z Panią była przyjemnością. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył powołania z dniem 29 lipca 2022r. Skarbnika Powiatu 

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem czy państwo radni mają 

pytania w tej sprawie?

Starosta Marek Bobel stwierdził, że ponieważ jak już mówił jest to niezwykle istotna funkcja w 

związku z tym szukaliśmy osoby, która będzie miała odpowiednie doświadczenie i będzie 

odpowiednio wprowadzana przez dłuższy czas. Zmian w Wydziale Finansowym będzie więcej bo 

nawet dzisiaj w międzyczasie wpłynął jeszcze jeden wniosek o przejście na emeryturę. Będzie to 

płynne przejście w związku z tym propozycja jest taka –  o  czym jest w uchwale – aby 

Skarbnikiem Powiatu została Pani Teresa Kłopotowska. Jeśli uchwała zostanie dziś podjęta to 

następnym awansem wewnętrznym będzie awans inspektora Tomasza Konachowicza na 

Głównego Księgowego urzędu,w międzyczasie został przeprowadzony nabór na jedno stanowisko,

na pozostałe stanowiska ogłosimy w najbliższym czasie. Staramy się aby nie było tu szoku, nie 

chcemy tego bo w finansach nie ma zabawy więc chcemy aby były to osoby doświadczone, 

wprowadzane w odpowiednim czasie pod okiem inspektorów, którzy przechodzą na emeryturę, ten

trudny okres w Wydziale Finansowym przejdziemy gładko. Starosta Marek Bobel poinformował, że

jego rekomendacja jest taka, aby Skarbnikiem Powiatu została Pani Teresa Kłopotowska.

Przewodniczący Rady zapytał, czy Pani Teresa Kłopotowska wyraża zgodę?

Pani Teresa Kłopotowska wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania z dniem 29 lipca 2022r. Skarbnika Powiatu 

Siemiatyckiego głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVII/213/22 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie powołania z dniem 29 lipca 2022r. Skarbnika Powiatu 

Siemiatyckiego  stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel  zwracając się do Pani Teresy Kłopotowskiej serdecznie pogratulował 

awansu na stanowisko Skarbnika Powiatu Siemiatyckiego z dniem 29 lipca i podziękował państwu 

radnym za jednomyślność w tej decyzji. Starosta pogratulował jednocześnie wyraził nadzieję, ze 

współpraca i wzajemne zaufanie będzie takie samo jak wobec Pani Wali aby starosta miał trochę 

mniej pracy bo jeśli się ufa to pewnych rzeczy można nie sprawdzać a jak się nie ufa to trzeba 

sprawdzać wszystko „od deski do deski” co fizycznie jest niemożliwe.
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P – kt 13.

Radny Mikołaj Żabiński zwracając się do Starosty serdecznie pogratulował uzyskania 

absolutorium przez Zarząd i stwierdził, że jest mu niezmiernie miło że jest już po połowie kadencji 

przy czym musi się pochwalić że jego wnioski przedwyborcze są zrealizowane  lub są w realizacji. 

Radny poinformował, że zawsze będzie głosował „za” z tego względu że jego odzew 

przedwyborczy ma pozytywne znaczenie w środowisku i w realizacji przez Zarząd Starostwa. 

Radny poinformował, że korzystając z okazji chciałby skierować kolejny wniosek, radny 

przypomniał że na początku roku kierował wniosek w sprawie przedłużenia drogi pieszo – 

rowerowej na drodze Nr 640 od ul. Górnej, od cmentarza katolickiego do skrzyżowania Baciki 

Średnie – Baciki Bliższe. Chodzi o to, aby nasze Starostwo, Zarząd Powiatów Województwa 

Podlaskiego wsparł tą inicjatywę bo ten wniosek dotyczy samorządu województwa podlaskiego 

konkretnie. Radny poprosił Starostę oraz Zarząd Powiatu aby wsparli ten wniosek. Chodzi o co: na

pewno potrzeby na terenie województwa są duże, tu teren jest szczególnie niebezpieczny bo czy 

jadąc z Bacik czy do Bacik wszędzie jest pod górę albo z góry, nie ma żadnego pobocza, ludzie 

proszą już od wielu, wielu lat aby samorząd województwa podlaskiego zajął się tym tematem. 

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że również obiecał, że będzie to popierał dlatego jego 

prośba jest skierowana do Zarządu Powiatu Siemiatyckiego i do Zarządu Związku Powiatów 

Polskich. Radny poinformował, że jeszcze raz składa ten wniosek.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że Związek Powiatów Polskich tylko bierze od nas składki więc 

tam nie będziemy raczej składać wniosku. Starosta poinformował, że zastanawia się nad sensem 

bycia w związku, który  działa tak, jak działa. Być może na następnej sesji zobaczymy, jaka będzie 

decyzja Zarządu. Starosta podkreślił, że ten wniosek osobiście popiera. Ta droga jest drogą 

wojewódzką, Starosta podkreślił że również uważa że dobrze byłoby aby była ścieżka na odcinku 

od cmentarza do Bacik bo byłoby bezpiecznie. Samochody osiągają tam dużą prędkość, jadą z 

jednego albo z drugiego zgórka więc jest tam niebezpiecznie. Starosta Marek Bobel poinformował,

że będzie rozmawiał z Zarządem Województwa bo to od ich decyzji zależy czy zostanie to wpisane

w ramach – starosta wyraził nadzieję – projektu budżetu na 2023 rok. Starosta Marek Bobel 

poinformował, że w dużej mierze zależy to od uruchomienia środków Krajowego Programu 

Odbudowy, który jest blokowany przez część posłów totalnej opozycji, wymyślają różne metody 

aby zaszkodzić Polsce i polskiemu rządowi aby te środki do Polski nie trafiły. Jeśli one zostaną 

uruchomione, to są duże środki około 1,5 mld euro na województwo podlaskie i tam jest duża 

część przeznaczona na drogi. Wtedy o te środki będzie łatwiej i wtedy kiedy ruszy Regionalny 

Program Operacyjny na najbliższe lata a on ruszy prawdopodobnie na początku 2023 roku. 

Starosta Marek Bobel wyraził nadzieję, że do końca tej kadencji samorządu uda się skutecznie 

poprosić Zarząd Województwa o wpisanie ważnej inwestycji z punktu widzenia mieszkańców Bacik

i mieszkańców Siemiatycz, o pisanie tej inwestycji do realizacji czy w 2023 czy w 2024 roku.  

Starosta Marek Bobel obiecał, że będzie podejmował działania mające na celu realizację tej 
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inwestycji.

Radny Mariusz Pyzowski jeśli chodzi o temat ścieżek pieszo – rowerowych wyraził opinię, że 

powinniśmy się też skupić na temacie ścieżki pieszo rowerowej na ul. Wysokiej. Był składany 

wniosek o dofinansowanie, radny wyraził opinię, że na razie nie będzie to realizowane ale warto 

pamiętać o tej ścieżce. Jest tam duży ruch pieszy, warto temu się przyjrzeć i to zrobić chociaż do 

cmentarza, gdyby udało się dalej to jak najbardziej natomiast mamy świadomość tego, że są to 

ogromne koszty, nie zapominajmy o tym, że ta ścieżka też jest bardzo ważna. Temat, który 

poruszył pan Mikołaj Żabiński – radny Mariusz Pyzowski wyraził opinię, że jest to jak najbardziej 

słuszna propozycja natomiast tu mamy większe możliwości sprawcze. Pamiętajmy o tym abyśmy 

przy okazji następnych naborów bądź dofinansowań czy to z Polskiego Ładu czy z innych źródeł 

aby uwzględnić tą inwestycję.

Radny Mariusz Pyzowski serdecznie podziękował Pani Walentynie Kwiatkowskiej za wiele lat 

pracy, które włożyła na rzecz Powiatu Siemiatyckiego, jednocześnie życzył dużo zdrowia bo to jest 

najważniejsze. Emerytura to czas na realizację rzeczy, których do tej pory nie było możliwości bo 

wiadomo, sprawy zawodowe. Dużo zdrowia i radości w nowym życiu ale aby jak najdłużej mogła 

Pani cieszyć się i realizować wszystkie  cele, pasje, zamierzenia których do tej pory nie udało się 

pani zrealizować. Wszystkiego, wszystkiego najlepszego.

Nowej Pani Skarbnik radny Mariusz Pyzowski pogratulował otrzymania awansu i życzył 

wytrwałości, cierpliwości, determinacji, dużo zdrowia aby budżety, które będzie pani „spinać, 

realizować i składać” tak jak przez wiele lat robiła to pani Walentyna aby były dobre takie, które 

zapewniają rozwój dla budżetu, dla powiatu, aby wiele inwestycji można było realizować.

Starosta Marek Bobel podkreślił że jest na tak wszelkim inwestycjom. Starosta poinformował że 

chce przypomnieć: ulica Kościuszki w Siemiatyczach, jedna z najważniejszych ulic z punktu 

widzenia przemysłowego miasta, Starosta zapytał, czy wiedzą państwo jakie jest dofinansowanie z

Miasta Siemiatycze i jak Miasto Siemiatycze interesuje się inwestycjami w Mieście Siemiatycze? 0 

złotych. W tej chwili trwają inwestycje 20-milionowe na terenie Miasta Siemiatycze – nie ma 

współpracy, nie ma odpisywania na pisma, jest „olewanie”. Taka jest współpraca. Inne gminy 

bardzo chętnie. Będziemy traktować wszystkie gminy jednakowo ale jednakowo wymagamy 

solidarności we współfinansowaniu inwestycji drogowych. Jeśli chodzi o inne inwestycje nie 

prosimy o żadne środki,  o połowę wkładu własnego jeśli chodzi o ulicę Kościuszki jest to 316 tys. 

zł. Inwestycja jest na kwotę 10.136.000 zł. - śmiech, śmiech, śmiech. Przy takim podejściu niestety

trudno będzie zrealizować inwestycje tutaj. Inne gminy też oczekują, mamy łącznie 9 gmin, inni 

bardzo chętnie, biedne gminy, których budżet jest rzędu 9 – 10 mln zł. - u nich nie ma problemu. 

Zwróciliśmy się o współfinansowanie zakupu mammografu bo jest wysyp nowotworów, państwo 

widzicie to wokół , są już 4 gminy które ad hoc odpowiedziały na tak, przed chwilą Wójt Gminy 

Perlejewo przysłał informację, że Gmina Perlejewo dokłada przy 100%-towym poparciu wszystkich

radnych, Gmina Milejczyce, Gmina Dziadkowice, Gmina Drohiczyn. Niestety, z pewnymi panami, z
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pewnymi urzędnikami jest trudno. Nikomu się nie przelewa – Starosta zaznaczył że to rozumie ale 

z budżetu Powiatu Siemiatyckiego chcemy przeznaczyć 0,5 mln zł. na inwestycję w mammograf, 

on wcale nie musi być w szpitalu w Siemiatyczach, jest tu tyle nowoczesnego sprzętu ale akurat 

nie musi być mammografu ale chcemy żeby on był. Starosta poinformował, że z tego co słyszy 

praktycznie każda gmina podejmuje decyzję o tym, że dofinansuje, z Miastem Siemiatycze trudno 

się rozmawia, wybaczcie Państwo , Starosta Marek Bobel podkreślił, że jest człowiekiem otwartym 

ale niestety, na pewne rzeczy nie można pozwolić w związku z tym oczekujemy że te inwestycje 

owszem, będą realizowane ale przy solidarnym udziale także Miasta Siemiatycze. Starosta 

zwracając się do radnego Mariusza Pyzowskeigo stwierdził że radny jako prezes Przedsiębiorstwa

Komunalnego i najbliższy współpracownik burmistrza powinien to na Radzie Miasta wytłumaczyć.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że zdaje sobie sprawę z tego sprawę że jest taka 

konstrukcja współfinansowań ale chciałby też przypomnieć, ze Miasto Siemiatycze w ciągu 

ostatnich lat zrealizowało wielomilionowe inwestycje. Basen za 30 mln zł., gdzie korzystają 

mieszkańcy nie tylko miasta ale i powiatu, zwraca się pan burmistrz do powiatu o wparcie w 

wysokości 2 mln zł. i odzewu nie było. Na ukończeniu jest amfiteatr na kwotę 9 mln zł. Za chwilę 

będzie ścieżka, przebudowa mostu na ulicy Spacerowej około 10 mln zł. i nikt z innych 

samorządów nie dokłada a każdy korzysta.  Jeśli gmina nie dołoży do inwestycji powiatu to oni 

mogą zapomnieć że jakakolwiek droga tam powstanie bo jest to zupełnie inna konstrukcja i inne 

warunki. Nie można w ten sposób porównywać. Radny Mariusz Pyzowski podkreślił, że oczywiście

jest za tym, aby jak najwięcej inwestycji było realizowanych na terenie miasta bo to i najwięcej 

mieszkańców powiatu mieszka na terenie miasta. Jeśli 300 tys. zł. jest to niedużo to jest to ok. Nie 

jest to dużo jak na możliwości powiatu natomiast musi to też przegłosować Rada. Radny stwierdził 

że nie wie, czy były składane jakiekolwiek wnioski formalne w związku ze wsparciem na ulicę 

Kościuszki, jest tam 9,5 mln zł. wsparcia, inwestycja na pewno powstanie. Radny podkreślił, że 

Miasto realizuje naprawdę duże projekty, duże przedsięwzięcia, do których też nikt nie dokłada, 

musi starać się samo o wsparcie, o współfinansowanie ze środków zewnętrznych i porównywanie 

do gmin jest niekoniecznie sprawiedliwe bo gminy wiejskie działają na zupełnie innych zasadach, 

innych warunkach, przeważnie mają na utrzymaniu jedną szkołę podstawową i to wszystko 

natomiast Miasto działa na trochę innych zasadach.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że Miasto działa na takich samych zasadach na podstawie tej 

samej ustawy co inne gminy nie ma żadnej różnicy w działalności, czy miasto czy gmina działa na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym, nie ma tu różnicy a budżet Miasta Siemiatycze jest 

zdecydowanie wyższy niż gminy Milejczyce, Perlejewo, Dziadkowice etc.

P – kt 14.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXVII sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.
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Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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